LANGUAGE AND LAW. LEGAL TERMINOLOGY, LANGUAGE OF LEGAL DOCUMENTS, THEIR MEANING, HOW TO STUDY LEGAL TEXT

The work was carried out by studentsKoloskov V.N.of the group Jas-121 and Pas-121:B.G DrobininThe teacher who checked the work: A.V. Podstrakhova

There are many languages in the world, which makes it very difficult to understand people from other nations without the help of a translator. What can we say about legal terms, which sound differently in each language, also have their own characteristics, which is noticeable if you look and listen to the same term in different languages. For example, you can listen to the term judge in 10 different languages by clicking the language button on the right.

В мире существует множество языков, из-за чего очень сложно понимать людей других национальностей без помощи переводчика. Что уж говорить про юридические термины, которые на каждом языке звучат по-разному, а также имеют свои особенности при прослушивании и написании одного и того же термина на разных языках. Например, вы можете прослушать термин «судья» на 10 разных языках, нажав кнопку нужного языка справа.



In order to facilitate interactions between people from different countries. Was adopted World, international language - English.

Для того облегчить взаимодействия между людьми из разных стран. Был принят Всемирный, международный язык - Английский.

It is used in almost all areas of life:

Он употребляется практически во всех сферах жизни:

1. It is a native language for more than 400 million people, it remains a second language for 300 million people, and another 500 million speak English to some extent.

1. Более чем для 400 миллионов человек он является родным, для 300 миллионов он остается вторым языком, и еще 500 миллионов в какой-то мере владеют английским.

3. English is the most popular foreign language in schools. The most prestigious universities in the world are English-speaking. In countries where English is the second official language, students prefer to study in English. Knowledge of English makes it possible to get a good education and build a successful career.

3. Английский — самый популярный иностранный язык в школах. Самые престижные вузы мира — англоязычные. В странах, где английский — второй государственный язык, студенты предпочитают учиться на английском. Знание английского дает возможность получить хорошее образование и построить успешную карьеру.

2. In countries, English occupies a very important place as the language of diplomacy, trade and business. 90% of world transactions are concluded in English. World financial funds and exchanges operate in English. Financial giants still use English today, no matter what country they are in.

4. English has become the language of the XXI century - the century of technological progress and information technology. Today, all instructions and programs for new gadgets are written in English. Scientific reports, articles, reports are published in English. 90% of Internet resources are in English. The vast majority of information in all areas - science, sports, news, entertainment - is published in English.

4. Английский стал языком XXI века — века технического прогресса и информационных технологий. Сегодня все инструкции и программы для новых гаджетов пишутся на английском. Научные доклады, статьи, отчеты публикуются на английском. 90% Интернет-ресурсов — англоязычные. Подавляющее большинство информации во всех сферах — наука, спорт, новости, развлечения — выходит в свет на английском дание.

^{2.} Во многих странах английский занимает очень важное место как язык дипломатии, торговли и бизнеса. 90% мировых сделок заключается на английском языке. Мировые финансовые фонды и биржи работают на английском языке. Финансовые гиганты и крупные корпорации используют английский язык независимо от того, в какой стране они находятся.

Legal terminology in English is also important because, as mentioned earlier, most organizations operate in English, and global transactions are also carried out in English.

Юридическая терминология на английском языке имеет важное значение, потому что, как уже указывалось раннее, большинство организаций работают именно на данном языке, проведение сделок мирового масштаба осуществляется также на английском языке.

Самые крупные мировые биржи

Разница во времени рождает волну колебаний индексов на мировых биржах в зависимости от первых торгов





In order to understand the legal text, you need to study all the terms and constantly update them, because the language is constantly changing. Although it is not so simple, it is possible, because specially for this purpose, many collections with legal terms, manuals, etc. were created and exist.

Для того, чтобы понимать юридический текст, нужно нужно изучить все термины и постоянно обновлять их, ведь язык постоянно меняется. Хоть это и не так просто, но возможно, ведь специально для этого было создано и существует множество сборников с юридическими терминами, пособиями и т.д.

Check out the video where Kelly and Mark Consuelos (the actor and TV host) are discussing his recent experience as a jury member in a criminal case.

МИНИСТЕРСТВО ОБРАЗОВАНИЯ И НАУКИ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ Московский государственный юридический университет имени О. Е. Кутафина (мгюл)

ENGLISH FOR LEGAL

PROFESSIONALS

Учебное пособие

🔳 🍪

Под редакцией кандидата педагогических наук, доцента Л. С. Артамоновой

You can also view special programs, while highlighting the features of the use of certain terms.

Еще можно просматривать специальные передачи, при этом выделяя особенности употребления определенных терминов.

The End

Sources of information:

https://englex.ru/english-as-an-international-language/#:~:text=1.,какойто%20мере%20владеют%20английским.

https://englex.ru/english-for-lawyers/

https://yappi.com.ua/posts/read/legal-english-uchastniki-proc essa-vidy-prava-i-nemnozhko-istorii